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Notulen van de Algemeene Leden Vergadering op  10 November 1947 in Hotel 
Weener te Oranjewoud. 
 
De voorzitter de heer R. de Boer opent om ± 8 uur met een kort welkomstwoord deze 
vergadering. Uit de precentielijst blijkt dat 26 leden aan de oproep gehoor hebben 
gegeven. 
 
Na de opening worden de Notulen van de vorige ledenvergadering en buitengewone 
Ledenvergadering voorgelezen en onveranderd goedgekeurd.  
Hierna volgt de voorlezing van de ingekomen stukken. Het voornaamste hiervan is: 
een schrijven van de Heerenveensche Koerier: om een vergadering bijeen te roepen 
van afgevaardigden van alle IJsclubs in de gemeente Heerenveen om voorstellen te 
bespreken van de H.K. betreffende Gemeentelijke Kampioenswedstrijden. Besloten 
werd hieraan mede te werken en afgevaardigden naar deze vergadering te zenden. 
 
Daarna leest de secretaris het Jaarverslag voor, hetwelk ook onveranderd wordt 
goedgekeurd.  
 
Daarna komt de penningmeester aan de beurt. Uit dit verslag blijkt dat de kas er 
uitermate slecht voorstaat en dat hieraan zoo spoedig mooglijk een eind moet 
komen. 
Uitgaven  ƒ 713,13 
Ink           ƒ 455,55 
Nadelig   ƒ 257,58 
 
Na voorlezing van de notulen van de Penningmeester brengt de Financieele 
commissie verslag uit van het boekenonderzoek. Uit dit onderzoek bleek dat de 
boekhouding in orde was. De voorzitter dankt deze leden voor hun controlewerk. 
 
Hierna volgt de Bestuursverkiezing. Aan beurt van aftreden zijn R. de Boer, P. 
Landstra en F. Dijkstra. Allen herkiesbaar. De stemming is als volgt 
R. de Boer 22 stemmen 
P. Landstra 24 stemmen 
F. Dijkstra 24 stemmen 
L. de Jong 1 stem 
Onleesbaar 1 stem 
C. Seinstra 1 stem 
W. de Jong 1 stem 
A. de Boer 3 stemmen 
G. Oord 1 stem 
De heeren R. de Boer P. Landstra en F. Dijkstra worden dus herkozen. Allen nemen 
hun benoeming aan. 
Voor het aftredend en niet herkiesbaar lid in de financieele commissie de heer A. de 
Boer wordt benoemd de heer  Joh. Schaafsma.  
 
Na deze verslagen en stemmingen komt punt 9 aan de orde.  
Voorstel bestuur om de contributie te verhoogen en wel leden met 50 cent en 
huisgenootleden met 20 cent. 
Op de vraag van de voorzitter of de leden ook iets over dit voorstel in het midden 
wenschen te brengen blijkt dat nogal verschillend over deze kwestie wordt 
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geoordeeld. De heeren Beenen en Bouwhuis zijn van meening dat er veel leden 
zullen bedanken als de contributie wordt opgevoerd. 
De heer de Boer wil de contributie verdubbelen. 
De heer Drost voelt veel voor verlichting op de baan om leden te trekken. 
De heer Meester herinnert echter aan de slechte opkomst van voorgaande winter 
toen de verlichting nog intact was. 
De heer Schaafsma voelt wel voor het bestuursvoorstel. 
Tenslotte wordt het bestuursvoorstel aangenomen. 
 
Daarna komt punt 10 in bespreking n.l. het winterprogramma. Verschillende sprekers 
hebben voorstellen.  
De heer Bouwhuis: stelt kort en bondig voor. (Aan ’t Bestuur overlaten). 
De heer Oord stelt voor eens een groote rijderij te houden. Mannen of vrouwen en 
daarvoor een garantiefonds te stichten. Dit voorstel vond wel bijval en de voorzitter 
vraagt welke rijderij de voorkeur verdient. Bij de stemming blijkt dat een 
vrouwenhardrijderij de voorkeur geniet. Er wordt dus besloten te zijnertijd een lijst 
voor een garantiefonds bij de inwoners van Oranjewoud en omstreken te laten 
circuleren en bij goede inteekening een groote vrouwenhardrijderij uit te schrijven. 
De heer Drost een leden ringrijderij te organiseren. 
 
Bij de rondvraag stelt de heer Beenen nog voor om een gezellige avond te houden 
liefst met eigen krachten. Dit voorstel strand echter en wel door de hooge onkosten 
en het groote risico. 
Op een vraag naar prijzen voor een eventueel te houden ledenrijderij stellen 
verschillende aanwezige leden prijzen beschikbaar.  
G. Oord  een flesch advocaat 
J. Weener een flesch jenever 
A. de Boer een rollade 
C. Seinstra een taart 
G. Nijdam een paar schaatsen 
 
Om ± halfelf sluit de voorzitter de vergadering. 
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